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Aan het College van Burgemeester en  

Wethouders en de Gemeenteraad van                                                                                                                     

de gemeente Barneveld   

Postbus 63 

3770 AB Barneveld 

 

 

 

Voorthuizen  17  februari 2020 

 

Onderwerp: Afsluiting Wikselaarseweg 

 

Geacht College en leden van de Gemeenteraad, 

 

Wij als bewoners van de Bakkersweg in Voorthuizen (zie bijlage) maken ons zeer 

grote zorgen over de toegenomen intensiteit van het verkeer op de Bakkersweg. 

Tijdens de aanleg van de rondweg om Voorthuizen en de voorbereidings- 

werkzaamheden  voor de nieuwe woonwijk Wikselaarse Eng, was het verkeer 

gedwongen om gebruik te maken van de Bakkersweg. Nu de rondweg en de 

woonwijk zo goed als klaar zijn zou je verwachten dat het verkeer, wat gebruik maakt 

van de Bakkersweg, zou afnemen. Helaas is dit niet het geval. Eind van dit jaar zal 

het nieuwe Trefpunt in gebruik worden genomen, hierdoor zal het verkeer over de 

Bakkersweg alleen maar toenemen. 

 

Op de bijeenkomsten van 17 October 2019 en 12 Februari 2020, die op uitnodiging 

van de gemeente Barneveld plaats hebben gevonden met bewoners van de 

Bakkersweg, zijn verschillende wensen en zorgen besproken met de gemeente-

ambtenaren onder leiding van project leider Erik Komdeur. Wij zijn zeer bezorgd over 

een aantal punten, die betrekking hebben op de herinrichting van de Bakkersweg. In 

het overleg op 12 Februari j.l.  is door ons bezwaar aangetekend tegen de afsluiting 

voor gemotoriseerd verkeer van de Wikselaarseweg aan de kant van de woonwijk 

Wikselaarse Eng  ter hoogte van de Strausslaan. Blijkbaar heeft de gemeenteraad dit 

toegezegd aan de bewoners van de Strausslaan, om hiermee sluipverkeer te 

voorkomen. Er is bij navraag niet duidelijk gemaakt door de gemeenteambtenaren op 

grond waarvan de gemeenteraad dit besluit heeft genomen. Er is ons verteld dat dit 

besluit 5 jaar geleden is genomen. Wij willen de gemeenteraad vragen om uitleg. 

Welke argumenten hebben hierbij een rol gespeeld? Zijn er voordelen door de 

afsluiting van de Winkelaarseweg voor de herinrichting van het verkeer naar het 

dorpshuis, sporthal, basisschool en nieuwbouwwijken? Wij zijn van mening dat dit 

een extra toename van het gemotoriseerde verkeer op de Bakkersweg zal 

veroorzaken. Het gehele plan van de Bakkersweg ziet eruit als een rondweg vanuit 

het dorp naar het dorpshuis, terwijl er allerlei rondwegen rondom het dorp zijn 

aangelegd om het verkeer binnen het dorp te verminderen. 
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Verder willen we opmerken, dat er binnen het plangebied geen flora –en fauna 

onderzoek is uitgevoerd. De Bakkersweg ligt langs de zijkant van het dorp, langs het 

Johanna-bos met allerlei soorten vogels, eekhoorns ect. die door het drukke verkeer 

zeker zullen afnemen en/of vertrekken. Is dit voor het college en de gemeenteraad 

een te verwaarlozen onderwerp? 

 

Het voorlopige ontwerp Bakkersweg, dat aan ons is gestuurd na de bijeenkomst van 

12 Februari j,l,, roept vragen op over: het ontbreken van een fietspad, de breedte van 

het voetpad in verband met eigendommen van derden en de werkzaamheden m.b.t. 

het waterafvoer van regen en afvalwater. Zonder fietspad zal m.n. in de zomer een 

moeilijke situatie ontstaan voor de gezinnen met kleine kinderen, die naar Zeumeren 

gaan. 

 

Wij verzoeken u het besluit over de afsluiting van de Wikselaarseweg ter hoogte van 

de Strausslaan te heroverwegen.. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

T. Apostolou 

 

 

    


